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La crisi econòmica no va 
notar-se per les Festes 
de Nadal 
En contra del que molts podien pensar, 
les Festes de Nadal del 1982 
no han resultat tan dolentes. La crisi 
econòmica no ha estat motiu suficient com 
per aturar l'activitat a les botigues de 
Granollers, llevat d'algunes excepcions. 
La següent enquesta ho demostra després 
de formular aquestes qüestions: 

1. Han estat millors, econòmicament, les Festes de 
Nadal del 1982 que les del 1981? 

2. Ha repercutit la crisi econòmica de manera 
especial? 

3. Serà millor el 1983 que el 1982? 
4. Són excessius els impostos municipals? 

Josep Bertran 
Automòbils 
1. Hem superat les vendes en un 10 

per cent. 
2. Nosaltres hem de tenir en compta 

que pel fet de vendre una marca 
nova estem en una situació espe-
cial i la veritat és que Ja crisi no 
l'hem notat gens. 

3. Crec que el 1983 tindrà les matei-
xes característiques del 1982. 

4. Hi ha una tendència generalitzada 
a considerar que els impostos són 
excessius. És lògic que ens quei-
xem. Ara bé, sóc dels que pensen 
que hauríem de fer un esforç per 
a compendre que l 'Ajuntament, 
amb els mateixos, no té una altra 
intenció que fer front a les seves 
obligacions presupostàries. Hem 
de promoure, entre uns i altres, la 
cooperació. 

Josep Piguillén 
Electrodomèstics 
1. Hi ha hagut estabilitat, amb ten-

dència a millorar, sobretot en els 
dies de les festes. 

2. Durant l'any la crisi s'ha notat 
bastant. 

3. Jo firmaria que el 1983 fos com el 
1982. 

4. Els impostos són excessius i tenen 
una incidència forta en el nostre 
mar^e comercial. Penso que la 
gestió de la Unió de Botiguers pel 

Josep Piguiilen; Content amb la UBG 

que fa a aquest tema, tenint en 
compte les limitacions econòmi-
ques de l'entitat, ha estat positi-
va. 

Alfons Aguilera 
Calçats 
1. La venda, en general, s'ha estabi-

litzat. En tot cas podríem parlar 
d'un increment de l'ordre del 5 
per cent. 

2. La crisi s'ha notat una mica. 
3. El 1983 serà molt similar al 1982. 
4. Jo crec que els impostos no s'han 

de considerar excessius sempre i 
quan hi hagin contraprestacions. 
Una cosa està en funció de Taltre, 
i fins ara, aquí a Granollers, no es 

August Sastre: 1983, un any dur 

August Sastre 
Esports 

Les vendes han estat similars. 
S'han ingressat més pessetes, 
però en proporció ha marxat me-
nys gènere. 
La crisi s'ha notat bastant. 
Crec que serà un any dur. Més 
que ei 1982. 
Penso que els impostos són exces-
sius. L'impost dels rètols llumino-
sos n'és un exemple: l 'Ajunta-
ment hauria d'estar content de la 
seva existència, doncs donen vida 
a la ciutat. 

veu aquest equilibri. Crec que les 
millores han d 'anar més enllà 
d'arreglar un parell de places o 
repavimentar alguns carrers sense 
massa fortuna. O sia, impostos sí, 
si són en benefici de la ciutat. 

1. 

2. 
3. 

4. 

Àngel Call 
Instrónic 
1. Nosaltres, per sort o per profesio-

nalitat, cada any augmentem ven-
des. 1982 no ha estat una excep-
ció. En alguns articles hem aug-
mentat considerablement la ven-
da —és el cas del video— i en al-
tres s'ha mantingut, possiblement 
per la pròpia saturació del mer-
cat. 

2. Crec que la crisi sí ha influit. De 
no haver sigut així, s'hauria venut 
encara més. 

3. La devaluació, l'inflació,encarei-
xen els articles d'importació que 
nosaltres toquem i això perjudica, 
evidentment. Ens mirem el 1983 
de tota manera amb optimisme. 

4. Alguns són correctes, altres no. 
Per excés, clar. 

Carles Julià 
Iberia 
1. En relació a les festes del 1981, el 

moviment ha experimentat una 
millora del 15 per cent. 
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